
                                                                                                                            Risskov d. 17. august 2014 

Referat af generalforsamling den 15. august  2014 i grundejerforeningen Bækkelundsvej Øst 

1. Birthe Rasmussen valgt som dirigent. 

      Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt, og der er indkommet to forslag til gf. 

2. Bestyrelsens beretning ved Bodil:  

      Der er indkøbt et telt som fremover kan bruges til generalforsamling og andre aktiviteter på vejen. 

Teltet opbevares hos Kurt og Ellen 

Derudover kom formanden ind på følgende emner: Den store genbo, og vejens tilstand. 

 Til uddybning henvises til formandens skriftlige beretning . 

Beretningen blev godkendt af generalforsamlingen. 

3. Aflæggelse af regnskab: Göran         

  Der står kr.43953 på kontoen. Der er en del af vejens beboere, som ikke har betalt kontingent, der vil blive 

sendt en påmindelse ud til de pågældende. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Budget:         

Der hensættes penge til udgifter til vejens vedligehold, herunder strøsand til vinter. 

Kontingentet fastsættes igen i år til kr. 250, som indbetales inden 1.07.2015 

5. Valg til bestyrelsen:                                                                                                           

Birthe Mølhave og Birthe Rasmussen blev begge genvalgt til bestyrelsen. Birthe Rasmussen for et år. 

Valdemar blev valgt som kasserer, Göran valgt som suppleant til bestyrelsen, Birgit genvalgt som revisor,  

Liselotte valgt som revisorsuppleant. 

6. Indkomne forslag: 

Vedrørende bæk/vandledning.  Punkter er belyst fra flere sider, og der er ikke tilstrækkelig opbakning for 

en åbning af bækken. Det er vigtigt, at kræfterne bruges, der hvor vi kan få indflydelse på de nye 

byggeplaner. 

Vedrørende kommunikation: Det blev bestemt, at der oprettes en hjemmeside. Lone Lings har påtaget sig 

opgaven at oprette et domæne. Bestyrelsen tager punktet op på førstkommende bestyrelsesmøde. 

7.  

Eventuelt: Der køres for stærkt på Bækkelundsvej efter træerne langs er fjernet.                                                                                



Göran fremlagde nogle tanker ang. udflytningen af hospitalet. Der er mange spørgsmål omkring 

udliciteringen.  

Der vil blive afholdt borgermøde i Vejlby Risskovhallen 7.10.2014  

Referent: Kurt Andersen 

 

     

 


